





GET REWARDED FASTER THAN EVER

Earn points for enrolling, logging in for the first time, and more

You're invited to join Business Rewards, an exclusive program that rewards you quickly for the purchases you're already making. And the rewards will keep coming. You can earn points for your first wish list add, your first recycling claim, and adding your first additional user. You can also earn points for recycling HP cartridges with HP Planet Partners and gain access to exclusive promotions and special offers.

Best of all, if you enroll by October 31, 2021, you'll automatically get 200 points, plus 150 welcome points for your first login. Enroll now at https://hpbusinessrewards.com/join.

Here's how your points quickly add up

200 pointsEnrollment bonus

150 points
Welcome bonus

First wish list add, first recycling claim, and first additional user

125 points
For \$500 USD¹ on ink and
toner you've already purchased

775Total earned points

With that many points, you'll be on your way to redeem for these great products:



HP LaserJet Pro M203dw printer G3Q47A 1,850 points

Resources HP Business Rewards Support Center hpbusinessrewards.com support@hpbusinessrewards.com 8 a.m. to 6 p.m. (ET) Phone: 1-888-264-6599



HP OfficeJet Pro 9015e All-in-One printer 1G5L3A 2,400 points



HP Color LaserJet Pro M255dw printer 7KW64A **3,250 points**

1 Members earn 1 point for every \$4 USD/\$5 CAD spent on qualifying Original HP ink and toner.

Customers who are approved into the Business Rewards program from August 1, 2021 through October 31, 2021 will receive 200 bonus points. Points will be applied to new accounts within 7 business days.

If you are a public sector employee, it is critical that you verify the ethics code, law, and/or regulations that govern your ability to accept things of value from companies with which you conduct business. Please obtain the necessary approval from your organization before accepting any item of value from HP.

© Copyright 2021 HP Development Company, L.P. The information contained herein is subject to change without notice. The only warranties for HP products and services are set forth in the express warranty statements accompanying such products and services. Nothing herein a be construed as constituting an additional warranty. HP shall not be liable for technical or editorial errors or omissions contained herein.











GET REWARDED FASTER THAN EVER

Earn points for enrolling, logging in for the first time, and more

Nous vous invitons à vous joindre au programme Business Rewards exclusif, afin de recevoir encore plus rapidement les récompenses que vous méritez à l'achat des produits dont vous avez besoin. Des récompenses dont vous ne verrez jamais la fin. Vous recevrez des points à l'ajout du premier article sur votre liste de souhaits, à votre première demande de recyclage et à l'ajout du premier utilisateur supplémentaire. Vous recevrez aussi des points lorsque vous recyclerez vos cartouches HP avec HP Planet Partners, en plus de recevoir l'accès à des promotions et offres exclusives.

Que demander de plus? Eh, bien, si vous vous inscrivez avant le 31 octobre 2021, vous recevrez automatiquement 200 points, et 150 points de bienvenue au moment de votre première connexion. Inscrivez-vous dès aujourd'hui sur hpbusinessrewards.com/join.

Voici comment vos points s'accumuleront :

200 points Prime d'inscription

150 points Prime de bienvenue

300 points Premier article sur votre liste de

souhaits, première demande

de recyclage et premier ajout d'utilisateur supplémentaire

125 points Pour avoir dépensé 500 \$ US1 en encre et en toner

775 Nombre total de points

Avec tous ces points, vous pourrez rapidement vous offrir les produits suivants :



Imprimante HP LaserJet Pro M203dw G3Q47A

1850 points

Informations Service d'assistance HP Business Rewards hphusinessrewards.com support@hpbusinessrewards.com

8 h à 18 h (ET) Téléphone: 1-888-264-6599



Imprimante Tout-en-un HP OfficeJet Pro 9015e 1G5L3A

2400 points



Imprimante HP Color LaserJet Pro M255dw 7KW64A 3250 points

1 Les membres reçoivent 1 point par tranche de 4 \$ US / 5 \$ CA dépensés sur l'encre et le toner HP d'origine.

Les clients qui se joignent au programme Business Rewards entre le 1er août et le 31 octobre 2021 recevront 200 points en prime. Les points apparaîtront au relevé du compte après 7 jours ouvrables.

Si vous êtes un employé du secteur public, il est essentiel que vous vérifiez le code d'éthique, la loi ou les règlements qui régissent votre capacité à accepter des objets de valeur de la part des entreprises avec lesquelles vous faites affaire. Veuillez obtenir l'approbation de votre organisation avant d'accepter tout article de valeur de la part de HP

© 2021, HP Development Company, L.P. Les informations contenues dans le présent document pourront faire l'objet de modifications sans préavis. Les seules garanties applicables aux produits et services de HP sont énoncées dans les déclarations expresses de garantie qui accompagnent ces produits et services. Aucun élément du présent document ne sera interprété comme constituant une garantie supplémentaire. HP ne pourra être tenue responsable des erreurs ou omissions de nature technique ou rédactionnelle que le présent document pourrait contenir.